
 
 
 

                                                                                       
                                                                                  Berg aan de Maas  07/06/2021 
 
Aan het college van B en W te Stein,                       
 
Geacht college, 
 
Graag zou ik jullie aandacht willen vragen voor het volgende: 
 
Het groen overwoekert op dit moment de kanaalpaden bij het Julianakanaal. 
Op de volgende pagina heb ik een tweetal foto’s toegevoegd die dit duidelijk onderschrijven. 
Ik wil jullie dan ook verzoeken het groen te herstellen op een zodanige wijze dat voetgangers 
en fietsers goed en veilig gebruik kunnen maken van de paden en tegelijkertijd het groen 
niet geheel wordt weggemaaid in het kader van de versterking van de biodiversiteit en de 
insecten.  
 
Daarnaast staat het opknappen van deze paden op de begroting voor 01/01/2022 en zou ik 
graag inzicht krijgen in de huidige stand van zaken. Welke acties zijn hiervoor al ondernomen 
en/of wat is de planning in deze? Zodat we deze paden en bankjes, die mooie zitplekken 
langs dit prachtige stukje natuur in onze gemeente bieden, weer toegankelijk en veilig 
maken voor onze inwoners en toeristen.  
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Joyce Römers 
Raadslid     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


